New Directions English: Language Assessment in China
6-7 November, 2013   

Beijing, China 

New Directions English is a series of expert led events presented by the British Council that brings international and national perspectives and insight into trends and approaches in English language teaching, learning and assessment in China.

Our first New Directions English symposium takes a close look at the changing nature of English language assessment in China. The British Council has been delivering UK examinations overseas for over 70 years and delivers almost 3 million tests to over 2 million people a year. We have a long history of creating and offering our own English language assessment tools.

The educational context in China is evolving and there is increasing challenge around how English language assessment sits positively alongside English language curricula and pedagogy in Higher and Vocational Education. There are also questions around how assessment tools can be customised and localised to better meet the needs of candidates and the organisations and institutions that depend upon test results.

2013 is our launch year for New Directions English. It is a year in which we hope to bring insight, fresh perspective and debate to the changing relationship between English language assessment on one hand and English language teaching and learning on the other. Future New Directions English events will develop these themes and explore related areas in English education such as teacher development and training, curriculum development and standards setting.

Supporting Partners

· National Education Examinations Authority, Ministry of Education

· China Language Assessment Research Society

· Supervisory Committee of Foreign Language Teaching in Vocational Education, Ministry of Education

Target Audience

New Directions English: Language Assessment in China will be of interest to the higher education and vocational education sectors, and is designed to appeal to a wide range of stakeholders; academics and researchers, education officials, members of assessment related associations and examination board representatives, as well as special interest groups in test design, customisation and reform.

Sub-themes

In consultation with our partners and advisors we have chosen three themes which we think represent current challenges shared across the English language assessment field in China. 

1. Assessment for learning: washback and formative assessment 

This theme considers issues related to the positive and negative impact of assessment on teaching and learning and the implications of this on English language curricula and the learning process.

2. Localisation and customisation: adapting tests to Chinese contexts

General English proficiency tests developed for the global market have advantages but often do not meet the requirements of a specific test-taking group and this sub-topic

3. Developing English teacher assessment literacy

Assessment for learning can only take place if educators have a solid understanding of the relationship between testing and learning. This sub-theme focuses on developing testing know-how and skills to empower teachers to use assessment as a means to promote effective learning.

It is expected that a selection of papers presented at the conference will be published in an edited collection. Further information will be available in due course.

Keynote Speakers

1. Professor Jin Yan, Chair of National College English Testing Committee, China and Professor of School of Foreign Languages, Shanghai Jiao Tong University

2. Professor Barry O’Sullivan, Senior Advisor, English Language Assessment, British Council

3. Professor Cyril Weir, Powdrill Professor in English Language Acquisition and the Director of the Centre for Research in English Language Learning and Assessment (CRELLA) at the University of Bedfordshire, UK

4. Professor Han Baocheng, Professor, Beijing Foreign Studies University; Director, China Language Assessment Research Society

Audience registration 

Members of the audience will need to pay a fee and submit their personal details for registration. The fee includes all symposium sessions, lunches, refreshments and costs related to the invitation of international speakers. The registration fee does not include travel and accommodation costs. A list of accommodation recommendations will be available shortly. 

Registration fee： 


Registration submitted on or before 20 September 2013： 
RMB700.00 | GBP72.00 | USD120.00 
Registration submitted after 20 September 2013： 
RMB1,000.00 | GBP105.00 | USD160.00 

Registration deadline: 


11 October 2013 

Registration:


To register, please go to www.britishcouncil.org.cn/newdirections
Enquiries

Any enquiries please contact: 

elt@britishcouncil.org.cn or joyce.zheng@britishcouncil.org.cn
Conference website

www.britishcouncil.org.cn/newdirections
“英语新方向”系列研讨会：中国英语语言测评
2013年11月6-7日
中国 ∙ 北京
     “英语新方向”是英国文化协会推出的由专家引导，针对中国英语教学、英语学习和语言测评开展的系列研讨会。研讨会邀请国内外资深专家就相关领域的发展新趋势和新方法开展研讨。

    “英语新方向”系列的首次研讨会将探讨中国英语语言测评的发展变化。  

英国文化协会在海外各国开展英国相关考试业务的历史长达70多年。一年向200多万人提供多达300万场的考试。它在自主研发英语语言测评工具和产品服务方面也具有相当悠久的历史。

    中国教育环境不断发展变化。高等教育和职业教育中，英语语言测评如何与英语课标和教学法积极、并行发展，挑战也越来越大。大家也更加关注测评工具如何根据需求进行本地化调整，以更好地服务于考生和那些依托测试成绩作为考评标准的组织机构的需要。

2013年，是我们发布“英语新方向”系列研讨会的第一年。在这一年的研讨会上，我们希望探讨英语测评的发展，在英语测评和英语教学关系的发展变化中，带来资深的观点、全新的视角并带动研讨。未来的“英语新方向”系列研讨会，将继续关注并发展这些主题，并在英语教育的其他相关领域，如教师发展与培训、课程设计与发展，以及标准研制等方面展开深入探讨和研究。

支持伙伴
· 教育部考试中心

· 中国语言测试与评价研究专业委员会

· 教育部职业院校外语类专业教学指导委员会

目标群体

    2013年，“英语新方向”系列的中国英语语言测评研讨会，面向高等教育和职业教育领域，它将吸引广大利益相关者，包括学者与研究人员、教育主管官员、测评类专业机构成员、各考试委员会代表，以及致力于考试设计研发、考试定制和考试改革等领域的专家顾问和兴趣团体。 

分议题

    经过与合作伙伴和顾问专家磋商，大会选择如下三个议题，希望这三个议题可以代表当前中国英语语言测评领域所面临的挑战。

1. 促进有效学习的评估：反拨效应与形成性评估
这一主题将探讨测评对英语教学与学习产生的积极和消极的影响，及其对英语语言课程设 置和学习过程带来的启示。

2. 测评的需求本地化：测试体系需适合中国国情
针对全球市场开发的英语语言能力测试体系有其特有的优势，但往往不能满足特定应试群体的需求。本议题将探讨在中国如何使测评的研发满足本地需要，包括如何针对中国的市场调整国际化测试体系。

3. 英语教师的测评能力发展
只有教育者对测试和学习之间的关系达到深刻的理解，促进学习的测评才能有效开展。这一议题探讨通过提升教师的测评知识和技能，使他们掌握并使用测评作为促进有效学习的手段。 

研讨会优秀论文可能被征集并出版。相关信息将另行发布。

主旨发言人
1. 金艳教授，大学四、六级考试委员会主任，上海交通大学外国语学院教授

2. 巴里•奥沙利文教授，英国文化协会英语语言测评高级顾问
3. 西里尔•韦尔教授，英国贝德福德大学英语语言学习与测评研究中心主任，贝德福德大学获得鲍德里尔头衔的英语语言习得专业教授
4. 韩宝成教授，北京外国语大学教授；中国语言测试与评价研究专业委员会主任

研讨会优秀论文可能被征集并出版。相关信息将另行公布。
参会报名
发言人以外的参会代表，需提交注册信息，并缴纳参会费。参会费包含报名费、午餐、茶歇、场地费和邀请国际专家相关费用。不包含参会代表的旅行和在北京的住宿。会务组将在近期提供临近酒店推荐。
参会费 

2013年9月20日前（含当日）报名：人民币700元/人 
2013年9月20日后报名：人民币1,000元/人

报名截止日期：2013年10月11日
报名网址：www.britishcouncil.org.cn/newdirections
相关咨询
· joyce.zheng@britishcouncil.org.cn  或者
· elt@britishcouncil.org.cn 
大会网址
www.britishcouncil.org.cn/newdirections
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